
Utskrift av møtebok for Tjøtta og Offersøy områdeutvalg  05.11.19 
 
Sak 1.  Herredshuset. Den nye eieren er avgått ved døden. Vi avventer info fra familien. 100 l 
           maling er flyttet til et sikkert sted. 
Sak 2. Brua over Osen: Leder ved Nibio er usikker på hvordan brua skal repareres. Vil 
           kontakte kyndige personer. 
           Rebekkastua: Nibio har ansvaret og er kontaktet. 
Sak 3.  Tomtene i Kaldberghaugen. Disse skal utlyses med det første. 
 
Sak 4.  Hageavfallscontaineren er nå hentet. 
 
Sak 5.  Søknadene om stimuleringstilskudd. Vi har ikke fått svar fra Idrettslaget og  
            kommunen. Det skal purres. 
 
Sak 6.  Jernpinnene ved Gapahuken må fjernes. Guri er på saken. 
 
Sak 7.  Hvem ønsker å være med i det nye områdeutvalget? Tor Åge Tømmervik, Ingvild  
            Flatøy Næstby og Arne Langseth har sagt, ja. Info legges ut på Tjøtta facebook. 
 
Sak 8.  Tor Åge vil ta kontakt med elever som kan ha Tjøttas utvikling som prosjekt- 
            oppgave. 
 
Sak 9.  Overskuddet på Områdeutvalget, gis i år til Tjøttaspelet. 
 
Sak 10. Helge tar kontakt med Trond Bargel ang. bussavkjøringa ved Grendehuset. 
 
Sak 11. Det skal meldes om mørke pære i Nervegen på Tjøtta. 
 
Arne Langseth møtte på møtet for å bli informert om hva som rører seg i Tjøtta og 
Offersøy områdeutvalg. 
Hvilken myndighet skal Områdeutvalgene ha framover? 
 
 
Nytt møte mandag 2. desember. 
 
Møtet slutt. 
 
Guri Bosness, ref. 


